
LENS JAARVERSLAG 1963-1964. 
 
ALGEMEEN 
 
In de slotbeschouwing van het jaarverslag 1962/1963 gaf de Heer H. Houkes als zijn mening te 
kennen, dat nog steeds te veel onrust heerste in de vereniging. Het woord onrust was ook type-
rend voor de sfeer, die bij de aanvang van het afgelopen verenigingsjaar in de vereniging 
heerste. Onrust en onzekerheid leefden bij de mensen die met de leiding van de vereniging 
belast waren. Velen van de leden, vooral van de actieve leden, waren in deze sfeer betrokken. 
De algemene ledenvergadering van 4 september 1963 kon aan deze onzekere toestand geen 
einde maken. Niet alleen kon de vergadering vanzelfsprekend niet voorzien in de vele vacatures 
in het bestuur, ontstaan doordat de meerderheid der bestuursleden - waaronder het gehele 
dagelijks bestuur - zich niet meer herkiesbaar stelde, de vergadering wilde dit ook niet, omdat 
men wilde trachten een deel van de aftredende bestuursleden en zeker de Heer Houkes op 
enigerlei wijze te behouden. 
Evenals een jaar eerder werd een commissie in het leven geroepen. Thans geen commissie van 
goede diensten, die tot taak had de partijen of "stromingen" tot elkaar te brengen, doch een 
formatiecommissie, die de opdracht kreeg een bestuursvoordracht op te stellen. 
De formatiecommissie, bestaande uit de Heren A.v.d.Beek, H.v.d.Boogaardt, L.Janssen, 
P.Meershoek, H.v.d.Steen, heeft zeer veel en zeer moeilijk werk verzet. Uiteindelijk zijn deze 
Heren er echter in geslaagd een bestuursformatie te brengen, die, na langdurige discussies, door 
de ledenvergadering van 31 oktober werd aanvaard. 
 
BESTUUR. 
 
Dit bestuur was als volgt samengesteld: 
F. Mesker (voorzitter),  
E. Sarolea (secretaris),  
C. Veldink (penningmeester),  
L. Janssen (vice-voorzitter),  
C. v, d. Beek (2e secretaris),  
G. Kemperman (2e penningmeester),  
J. Linneweever (elftalcommissie),  
A. v.Gastel (juniorencommissie) en  
P. Meershoek (technische commissie). 
Vanzelfsprekend had het bestuur, waarin slechts twee leden zitting hadden die ook in het 
voorafgaande jaar van het bestuurscollege hadden deel uitgemaakt, tijd nodig om zich in te 
werken. Een groot aantal bestuursvergaderingen was noodzakelijk (17 in een tijdsbestek van 10 
maanden). Naast beleidskwesties kwam een groot aanta1 punten van praktische aard aan de 
orde. 
In vele vacatures moest worden voorzien. Behalve voor het aanvullen van de diverse commissies 
waren er ook mensen nodig voor vele werkzaamheden die niet rechtstreeks onder een der com-
missies ressorteren. Het heeft zeer veel moeite gekost van week tot week alle werkzaamheden 
verricht te krijgen. Sommige functionarissen zijn onmiskenbaar overbelast geweest. 
 
LEDENTAL. 
 
In vergelijking met de toestand per 1 juli 1963 (434 leden) vertoont het ledental een geringe 
teruggang (426 per 1 ju1i 1964). De voornaamste oorzaak is te vinden in het feit, dat in het ver-
leden steeds vele namen op de ledenlijst prijkten van leden die hun lidmaatschap niet wensten te 
continueren, maar die niet de moeite hadden genomen hiervan schriftelijk mededeling te doen. 
De teruggang kan dan ook gevoeglijk een papieren teruggang worden genoemd. Bovendien 
bevond zich onder degenen die hun lidmaatschap beëindigden een aantal junioren en pupillen, 
aan wie in verband met het ontbreken van alle animo of geschiktheid voor de voetbalsport het 
advies was gegeven een andere vorm van vrijetijdsbesteding te kiezen. 
De toevloed van nieuwe leden (99) liet niets te wensen over. 



Evenals het vorig jaar daalde het aantal donateurs. Hun aantal bedraagt thans 307 (vorig jaar 
368), de teruggang van dit jaar 61 (vorig jaar 63). Een wervingsactie staat op het programma. 
 
SENIOREN. 
 
De elftalcommissie had te kampen met haar eigen onderbezetting, een bezwaar dat voor het 
volgend jaar kan worden ondervangen, en met een vaak groot gebrek aan medewerking van de 
zijde van (een deel van) de spelers. Dit laatste zal volgend jaar zeer sterk de aandacht hebben 
van het bestuur. Met volle instemming van de elftalcommissie zijn hiervoor al geruime tijd 
geleden plannen opgesteld, doch het leek beter de uitvoering daarvan te laten wachten op de 
nieuwe competitie, waarin derhalve een nieuwe koers zal worden gevaren.  
Verheugend waren de goede prestaties van LENS 1 en 2. Het tweede sloeg in de nieuwe 
omgeving een zeer goed figuur. LENS 1 heeft zich van degradatiekandidaat opgewerkt tot 
titelgegadigde. Dat tenslotte het kampioenschap niet werd behaald, heeft vanzelfsprekend 
iedereen teleurgesteld, want de positie was na de winst op Spoorwijk zeer fraai. De geboekte 
vooruitgang - in resultaten maar ook in de wijze van inzet van de spelers - is echter verheugend. 
Wanneer deze lijn wordt doorgetrokken, zal op den duur het resultaat ook in promotie tot 
uitdrukking komen! 
De degradatie van LENS 3 is zeer te betreuren. Aan de spelers de taak om - ook door middel van 
training - te werken aan herstel van de verloren positie. 
LENS 7 behaalde als enig LENS-elftal het kampioenschap, daarmede bewijzend, dat de "oudjes" 
het nog (zeer) good doen. Het kampioenschap werd gevierd met een - ondanks het weer - zeer 
geslaagde trip naar Antwerpen. 
Voor het overige verwijzen wij naar het verslag -van de elftalcommissie. 
 
JUNIOREN. 
 
De juniorenactiviteiten breidden zich nog steeds uit. Niet echter het kader. En dat is noodzakelijk. 
Het gaat niet alleen om elftalleiders en trainers, maar ook - en vooral - om mensen die wat 
administratief werk, typewerk, redactioneel werk (Jong LenS), organisatorisch werk 
(contactavonden b.v.) kunnen doen. Iets voor U? U weet waar U terecht kunt. 
Het verslag van de juniorencommissie verschaft verder de nodige gegevens. 
 
TRAINING. 
 
Het trainingsbezoek.van de senioren blijft in opgaande lijn, doch laat nog te wensen over. De 
Heer C.Franke verzorgde deze training op bekwame wijze, waarbij hij tevens een prettige sfeer 
wist te scheppen. 
De technische commissie volgde de gang van zaken nauwlettend. 
Samenspel tussen T.C., ECO, bestuur en de spelers moet er volgend jaar borg voor zijn, dat 
zowel voor ons eerste als tweede elftal het trainingsbezoek aan alle eisen gaat voldoen. 
Het verslag van de technische commissie spreekt overigens voor zichzelf. 
De juniorentraining draaide weer op volle toeren (zie Juco-verslag). 
 
LENSREVUE. 
 
De redactie van ons clubblad berustte bij de Heren P.Juffermans, F.v.Dijk en A.Poels. 
Eerstgenoemde vergunde de lezers meermalen een blik in het rijke verleden van onze 
vereniging. 
De technische verzorging van ons weekorgaan heeft veel hoofdbrekens gekost. De diverse 
typisten, de stencilploeg, de adressenschrijvers, de vouwers en de man van het transport zijn wij 
weer veel dank verschuldigd. 
 
CLUBGEBOUW. 
 
De familie van Deursen werd opgevolgd door de Heer en Mevrouw Stiefelhagen als 



cantinebeheerders. Slechts enkele maanden hebben dezen achter de bar gestaan. De bediening 
is thans in handen van de Heer Plarina c.s. 
Het clubgebouw is overdag nog steeds in gebruik bij de Julianakinderdagverblijven. 
De verfraaiing en het noodzakelijk onderhoud van ons clubhuis zijn inmiddels ter hand genomen. 
De eerste fase, de bouw van een nieuwe bar, is inmiddels afgesloten. Er zullen er nog meerdere 
volgen. 
 
TERREIN EN MATERIALEN. 
 
Het woord commissie achter dit hoofdstukje is dit jaar niet per ongeluk weggelaten. Er was geen 
materiaal-commissie. Gebrek aan bereidvaardige lieden. De uitgifte van het materiaal op zondag 
werd verzorgd door de Eco of aanwezige bestuursleden de uitgifte op zaterdag en het onderhoud 
van het ballenmateriaal gebeurde door de Juco. 
In alle kleedlokalen zijn thans warme douches geïnstalleerd zodat niet langer uitsluitend het 
eerste elftal hiervan kan gebruikmaken. 
Er verschenen vlaggemasten en er moet nog veel gebeuren (Men is bezig). 
 
CONTACT COMMISSIE. 
 
Deze commissie heeft niet geheel tot tevredenheid gefurictioneerd. Het werk is teveel op enkele 
leden neergekomen. 
Hoogtepunt was ongetwijfeld het bezoek van Concordia SVD uit Den Bosch. Het was eon 
feestavond om nog lang over te spreken. 
 
BALLOTAGE COMMISSIE. 
 
Bijna 100 nieuwe leden (vrijwel allen zeer jong) passeerden de ballotagecommissie. Steeds weer 
blijkt deze wijze van kennismaking met de ouders zeer gewaardeerd te worden. 
 
FINANCIEN. 
 
Financieel staat LENS er goed voor. Dat dit zo is danken wij aan de lieden, die ons veel geld 
besparen (b.v. de vervaardigers van de LENSrevue) en aan de mensen, die veel geld in het 
laatje brengen, waarmee we niet alleen de incasseerders bedoelen, maar ook de poolcommissie. 
Wat in deze commissie zo bijzonder gewaardeerd kan worden, is dat zij steeds geheel zelf zorgt 
dat de zaken voor elkaar komen. Het bestuur behoeft er nooit naar om te zien; het loopt. En hoe! 
 
SLOTBESCHOUWING. 
 
Het jaar 1963/64 is voor het vrijwel geheel nieuwe bestuur een krachtproef geweest. De 
moeilijkheden die overwonnen moesten worden, waren zeer talrijk. De meest onverwachte pro-
blemen deden zich voor. 
Niet altijd kon alles direct geheel naar wens geregeld worden. 
Dat er enkele fouten gemaakt zijn, is het bestuur zich zelf bewust. Echter ook, dat dit niet anders 
verwacht mocht worden. 
Het stemt tot tevredenheid, dat over het algemeen het verenigingsapparaat na de ingrijpende 
wijzigingen in de “top” zonder al te grote haperingen draaiende is gebleven. Wij hopen, dat in het 
komende jaar de machine weer soepel zal lopen. 
 
C.v.d.Beek, 2e seer. 
 
JAARVERSLAG ELFTALCOMMISSIE. 
 
De elftalcommissie, bestaande uit de Heren H.A. van der Steen en J. Linneweever, 
respectievelijk voorzitter en wedstrijdsecretaris, geeft U hieronder een beknopt overzicht van de 
verrichtingen van de 8 elftallen in het afgelopen seizoen. 



Tijdens de competitie waren de Heren G. v.d.Velde en C. Peeters bereid toe te treden tot de 
ECO, terwijl momenteel ook de Heer J.Brussel bereid is tot toetreding. 
 
LENS 8 - ingedeeld in de 5e klasse N. van de Afd. ’s-Gravenhage. 
Gestart in de vierde klasse, werd na korte tijd verzocht dit elftal in de 5e klasse te willen indelen, 
zonder recht van promotie. Dit laatste had er echt niet bijgevoegd behoeven te worden, 
aangezien het begin in de 5e klasse zeer slecht ging. Ook de opkomst van de spelers was niet 
daverend te noemen tot ongeveer de helft van de competitie, toen dit steeds beter werd en er 
een praktisch constant elftal in het veld kwam. Dit kwam ook tot uiting in de uitslagen. 
Overwinningen, zelfs op de koploper, deden ons 8e elftal in de middenmoot eindigen. 
LENS 7 - ingedeeld in de 4e klasse H van de afdeling. 
Hulde aan dit prachtige seniorenelftal. Kampioen na een prima seizoen. Geen gemopper, geen 
aanmerkingen, steeds compleet, zonder meer het elftal wat de minste zorgen voor de elftal-
commissie bezorgde. Hartelijk dank aan deze sportieve oudgedienden en komend jaar in de 3e 
klasse. 
 
LENS 6 - ingedeeld in de 3e klasse K van de afdeling. 
Goede wedstrijden werden afgewisseld met slechte en ook de stand in de middenmoot is hiervan 
het gevolg. 
 
LENS 5 - ingedeeld in de 3e klasse G van de afdeling. 
Ons z.g. "bierelftal". De start was niet denderend. In de loop van de competitie werd het een 
constant elftal. Trouwe opkomst, vele glazen bier en betere resultaten. De ene na de andere 
wedstrijd werd gewonnen. Was er van het begin af zo gespeeld, dan waren er nog hoge ogen 
gegooid voor de eerste plaats. Jammer genoeg werd de competitie voor de "Utopiabeker" niet 
uitgespeeld, maar laten wij hopen, dat er het komende seizoen wel wat van komt. 
 
LENS 4 - ingedeeld in de 3e klasse C van de afdeling. 
Goede wedstrijden en zeer slechte. In de onderste regionen geëeindigd, maar voor het nieuwe 
seizoen verwachten wij zeker weer betere resultaten. 
 
LENS 3 - ingedeeld in de le klasse E van de afdeling. 
Ons "ongeluks-elftal". Speelde dikwijls zeer goede wedstrijden, maar desondanks gedegradeerd. 
Dikwijls dominerend in het veld kwam het er toch niet uit. Enkele wedstrijden, vooral tegen 
hooggeplaatste clubs, werden uitstekend gespeeld. Winst zou zeker verdiend zijn geweest, maar 
verscheidene malen liet Vrouwe Fortuna ons volledig in de steek, waardoor de wedstrijden toch 
verloren gingen. De mogelijkheid om het komende seizoen terug te komen is zeer zeker 
aanwezig, waarbij wij vertrouwen op de totale inzet van de spelers. 
 
LENS 2 - ingedeeld in de reserve 3e klasse van de K.N.V.B. 
Dit eerste jaar in de K.N.V.B. is zeer goed geweest. Zelfs waren er lange tijd nog 
kampioenskansen. Een korte periode van inzinking bracht ons teveel achterop om nog een kans 
te maken, maar een vierde plaats aan het eind van de ccmpetitie is zeer zeker een felicitatie 
waard. Komend seizoen uitsluitend Haagse ploegen en dan maar proberen of het nu wel lukt! 
 
LENS 1 - ingedeeld in de 4e klasse van de K.N.V.B. 
Iedereen is bekend hoe het dit jaar is gegaan. Een prima elftal met zeer goede mentaliteit op 
enkele wedstrijden na, welke dan ook werden verloren en wat ons het kampioenschap heeft 
gekost. o.a. de wedstrijden tegen Te Werve en Duindorp. Jammer dat het dit jaar niet gelukt is, 
maar wij hehben alle hoop voor het komende seizoen. De mentaliteit is er, de wil ook, nu nog het 
resultaat! 
 
De training werd het afgelopen seizoen zeer goed bezocht en vandaar ook de resultaten van het 
eerste en tweede elftal. Jammergenoeg moest de vrijdagavondtraining vervallen in verband met 
het weer weinige animo. Wij vertrouwen, dat dit het komende seizoen beter zal zijn. 
Dikwijls zijn er moeilijkheden geweest door het niet tijdig of helemaal niet afschrijven van spelers. 
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Nadrukkelijk wordt erop gewezen, dat het komende seizoen streng de hand zal worden gehou-
den aan extra reserve-beurten bij niet-opkomen van spelers. Men dient te begrijpen, dat men in 
een elftal speelt en niet individueel. Van alle spelers wordt medewerking en begrip gevraagd. Ook 
de mensen van de ECO zouden wel eens graag zien, dat alles soepel marcheerde en voor ieder 
is het een kleine moeite om hieraan medewerking te verlenen. Zijn er moeilijkheden, deel het dan 
mede aan de ECO, maar kweek geen stemming door tegen medespelers grieven te uiten. 
Gelukkig zijn de meesten welwillend geweest en de dank van de ECO is hiervoor dan ook wel 
gemeend. Wij vertrouwen voor het komende seizoen op een prettige samenwerking tussen 
spelers en ECO. Er zullen meer mensen in de ECO komen, waardoor ook meer aandacht aan de 
lagere elftallen zal kunnen worden besteed. Wij wensen alle elftallen zeer veel succes! 
 
J.Linneweever, secr. 
 
JAARVERSLAG JUNIORENCOMMISSIE.  
 
Ook in het af gelopen verenigingsjaar heeft de Juniorencommissie weer niet in constante 
samenstelling mogen voortgaan. De verkiezing van de Heer F.Mesker tot voorzitter tijdens de 
laatste ledenvorgadering betekende vanzelfsprekend zijn uittreden uit de Juco. Zijn opvolger was 
de Heer H.Keetman. Helaas hebben wij van zijn medewerking slechts kort kunnen profiteren. Na 
een periode van ziekte, juist teruggekeerd uit het ziekenhuis en op het moment, dat wij hem op 
korte termijn weer in ons midden verwachtten, werd hij geheel onverwacht van zijn gezin en vans 
ons weggenomen. Wij missen in hem een toegewijd elftalleider en in de Juco zijn onafhankelijk 
oordeel. 
Als zijn opvolger werd benoemd de Heer P.Epskamp. Voorts hadden zitting de Heer J.Borsboom 
(voorzitter) Broeder Theoticus en ondergetekende (secretaris). Door studie kon het vijfde lid, de 
Heer M.Heerschop, slechts enkele malen aanwezig zijn. 
 
CCMPETITIE . 
 
Jarenlang heeft het bestuur van Lenig en Snel - geruime tijd vrijwel geheel alleen, later met steun 
van enkele andere verenigingen – geijverd voor opheffing van de afzonderlijke competities voor 
de R.K. juniorenelftallen. Eindelijk is dit anachronisme opgeruimd. Voor het eerst konden wij op 
legale wijze contacten leggen met de niet-R.K.-verenigingen en werden de competities 
vermengd. 
Onze ervaringen hiermede zijn onverdeeld gunstig. 
Eindelijk vonden onze elftallen over de gehele linie gelijkwaardige tegenstanders. Onze elftallen 
werden door de KNVB kennelijk hoog aangeslagen: geen enkele andere R.K. vereniging werd 
evenzeer als LENS in alle leeftijdsklassen in de hoogste afdelingen geplaatst. 
Dat er dit jaar geen kampioenschappen te vieren waren, betreuren wij dan ook niet. Onze 
elftallen gaven ervan blijk zich te kunnen meten met die van de semiprofclubs en de grootste 
Haagse amateurverenigingen - doorgaans eerste en tweede klassers. 
Het aantal elftallen, waarmee wij aan de competitie deelnamen onderging weer een stijging: 3 A-
klasse-, 5 B-klasse-, 5 C-klasseen 8 pupillen-elftallen . 
Reeds nu staat vast, dat deze stijging in het volgend jaar doorzet. Er mag dan ook van een 
alleszins gezonde groei gesproken worden. Nauw contact met enkele scholen is hieraan niet 
vreemd. 
 
TRAINING. 
Veel aandacht werd ook dit jaar besteed aan de training. Naar wij aannemen voor het eerst in de 
LENShistorie was er dit jaar geruime tijd iedere dag van de week training: maandag tot en met 
vrijdag, op de meeste dagen met twee of drie groepen en voor de meeste groepen met een 
uitwijkmogelijkheid naar een gymzaal. 
Het bezoek aan de training en de ijver daarbij waren doorgaans zeer goed. Bij enkele van de 
lagere elftallen was zowel het een als het ander echter minder. 
Op zaterdag draaide vele weken in twee of drie gymnastiek zalen het reserveprogramma, een 
niet meer weg te denken activiteit. 



 
TOERNOOIEN 
De LENStoernooien, vorig jaar op het laatste moment getorpedeerd door de gemeente, konden 
thans alle worden gehouden. Het B-klasse toernooi moest wegens de weersgesteldheid worden 
afgelast, doch kon op een latere datum alsnog doorgang vinden. 
Het aantal toernooien waarvoor LENS-elftallen werden uitgenodigd, was weer bijzonder groot. 
Voor enkele elftallen was het programma misschien wat erg druk bezet. Toch is het niet mogelijk 
ook de lagere elftallen aan bod te laten komen, want de organiserende verenigingen verlangen 
deelname met de sterkste teams. In de enkele gevallen, waarin wij toch een lager elftal 
inschakelden, constateerden wij meerdere niet-opkomers en een vrij algemeen gebrek aan 
activiteit, zodat wij hiervan weer zijn teruggekomen. 
Het Polio-toernooi word traditiegetrouw door LENS gewonnen, waardoor de wisselbeker thans 
definitief LENS-trofee is 
 
SPORTDAG. 
De sportdag, die de laatste jaren veel van Pluvius nukken heeft te verduren, moest ook in doze 
fraaie zomer worden afgelast. 
 
KAMP. 
Het jaar 1963 was een moeilijk kampjaar. De oudste groepen waren verdreven uit het vaste kamp 
Zundert, dat uitsluitend nog voor de jongeren bestemd werd. 
Onze eerste kampgroep kwam terecht in Vught, proeve van onbekwaamheid van de NKS-
organisatoren. In plaats van een enorme sof werd het door de fantastische mentale instelling van 
onze jongens een groots succes. 
Het kamp Bergen was van beter gehalte. Evenals met de beide jongste groepen in het beproefde 
Zundert, werd ook deze Limburgse kampweek een zeer geslaagde. 
 
ALGEMEEN. 
Verheugend verschijnsel was het, dat steeds wanneer op de junioren een beroep werd gedaan 
voor het verrichten van in de vereniging noodzakelijke werkzaamheden, een groot aantal jongens 
zich daartoe direct bereid verklaarde. Het innen van contributies en donaties en het schrijven van 
LENSrevue-adressen kon zo worden geregeld. Ook als pupillenleider en  bij de pupillen-training 
en als scheidsrechter maakten enkelen zich verdienstelijk. 
De uitgave van Jong LENS bleef beperkt tot een enkel nummer wegens tijdgebrek. Wie neemt dit 
op zich? 
Aan het eind van het seizoen werd bij wijze van proef begonnen met elftalavonden. Dit is voor 
herhaling vatbaar gebleken en zal volgend jaar worden voortgezet. 
Voor enkele trainingsgroepen is ons al assistentie toegezegd. Maar voor het soort activiteiten als 
Jong LENS, contactavonden en wat er meer op dit gebied te bedenken valt, hebben wij enkele 
helpers hard nodig! Want anders bljjft dit werk onherroepelijk liggen. 
Ook uitbreiding van het leiderscorps is nodig. Bovendien is het met het grote aantal elftallen 
beslist noodzakelijk enkele "reserveleiders" ter beschikking te hebben. 
Als deze wensen vervuld worden, dan zal het komend seizoen, met medewerking van onze 
leiders en van de jongens - waar we vast op durven rekenen - en met de steun van het bestuur, 
weer een goed en prettig seizoen worden. 
 

A. van Gastel, secr. 
 
JAARVERSLAG TECHNISCHE COMMISSIE.  
 
Samenstelling:  
Dhr. P.Meershoek 
Dhr. J.Brussel 
Dhr. A.v.d.Boogaardt 
Dhr. C.Franke, oefenmeester. 
 



Het seizoen 1963-1964 werd gestart met 2 oefenavonden, n.l. woensdag- en vrijdagavond van 
19.30 - 21.30 uur. De woensdagavond was bestemd voor de selectiegroep, bestaande uit spelers 
van het 1e en 2e elftal. Over de opkomst van deze groep is niets anders dan lof. Vooral de 
spelers van het eerste elftal verdienen een compliment, zelden ontbrak or een speler op deze 
oefenavonden. 
De opkomst van de overige spelers kan bevredigend genoemd worden.  
Dat op deze wijze gunstige resultaten bereikt moesten worden, tonen de eindstanden in de 
competitie aan. 
De vrijdagavondtraining, welke in het begin goed bezocht werd, moest in de maand november 
gestopt worden wegens gebrek aan belangstelling, met het gevolg dat het 3e elftal in het 
afgelopen seizoen moest degraderen. 
Was er meer belangstelling geweest voor de vrijdagavondtraining dan zouden de prestaties van 
de overige elftallen in de afgelopen competitie ook evenredig daaraan geweest zijn. 
De oefenavonden in het nieuwe seizoen zijn weer begonnen, voorlopig op de woensdagavond. 
Ook zal weer getracht worden de vrijdagavondtraining op gang te brengen. De T.C. rekent op uw 
ALLER medewerking. 
Wil men resultaten bereiken in de sport, dan is trainen en nog eens trainen een noodzaak. 
Spelers van LENS, wij rekenen op Uw volle medewerking! Namens de T.C., 
 
A.v.d.Boogaardt. 
 
JAARVERSLAG CONTACTCOMMISSIE 1963/64. 
 
Het af gelopen jaar werd gekenmerkt door grote inactiviteit van enige leden der commissie. 
Desondanks zijn er toch nog wel enige festiviteiten geweest. 
Het jaarfeest werd dit jaar in de LENStent gehouden. Volgens velen was het niet zo geslaagd als 
andere jaren, toen het feest buitenshuis werd gehouden. Het ligt daarom in de bedoeling dit het 
komende jaar weer te vieren, zoals in het verleden gebruikelijk was. 
Door een te late publikatie in de LENSrevue werd ons jaarlijkse karnavalsfeest een niet in alle 
opzichten geslaagd gebeuren. 
Ook dit jaar werd zoals gebruikelijk de klaverjas-drive gehouden. De mensen, die aanwezig 
waren (en dat waren er niet veel) kunnen beamen, dat het gezellige avonden waren. 
Op zaterdag 25 juni hadden wij de eer de vereniging Concordia uit Den Bosch te ontvangen. ‘s 
Middags was er een voetbalwedstrijd tegen ons vijfde elftal, welke eindigde in een overwinning 
voor de gasten. ‘s Avonds was er feest. Dat deze Oeteldonkse avond het feest van het jaar was, 
valt niet te ontkennen. Zondagmorgen keerden onze gasten terug naar Den Bosch. Het was voor 
velen hot einde van een groots festijn. Dank aan degenen, die zo bereidwillig waren, een of meer 
Bosschenaren onderdak te verschaffen. 
Resumerend kunnen we zeggen, dat het afgelopen jaar toch niet geheel aan de verwachtingen 
heeft voldaan. We hopen dan ook volgend jaar betere resultaten te bereiken, enerzijds door 
hechtere samenwerking tussen de commissieleden, anderzijds door een groeiende belangstelling 
van de kant van de leden. 
 
Namens de Contactcommissie:  
H.J.Dietz. 
 
JAARVERSLAG SPORTTOTO. 
 
De pers geeft het duidelijk weer. Onze nationale sporttoto heeft vorig seizoen dan wel een f 
1.000.000,-- hogere omzet geboekt, doch hiervoor moesten 10 toto-prijsvragen meer worden 
verwerkt. Een kleine berekening toont dus duidelijk aan, dat de belangstelling terugloopt. Naar 
onze mening is dit hoofdzakelijk te wijten aan de Duitse Lotto. Wanneer einde van het jaar de 
eerste prijs tot f 100.000,-- bruto zal worden opgetrokken, zal er hopelijk weer enige verbetering 
intreden. 
Al met al mogen wij zeer tevreden zijn. Nieuwe toto-rekords werden behaald. 
Omzet seizoen 1962-1963 bedroeg 162.260 kolommen; afgelopen seizoen 176.412. 



Ook het aantal formulieren, dat werd verwerkt, was hoger dan in het vorige seizoen en bedroeg in 
totaal 36.284 stuks (ruim 4300 meer dan in 1962-1963). 
Het aantal inleveringsadressen is bijna ongewijzigd gebleven. Een enkele hebben wij laten vallen, 
terwijl ook weer, enige nieuwe sigarenzaken (o.a. in de Bogaard, Rijswijk) konden worden 
aangetrokken.  
Wij vestigen er nadrukkelijk Uw aandacht op, dat wij het van deze adressen moeten hebben en 
doordat wij over kompetente kommissieleden beschikken, kon de samenwerking met onze inle-
veringsadressen belangrijk worden verstevigd. 
Dat wij als bijna enige vereniging een voor ons nieuw totorekord hebben kunnen vestigen, is te 
danken aan de enorme werklust van onze medewerkers, de heren 
H. Janssen, A. van Luxemburg, A. Hoppenbrouwers, G. van Reenen, J. Brochard en J. van 
Westing. 
Zij allen hebben vaak onder zeer moeilijke weersomstandigheden de door hen op zich genomen 
taak waargemaakt en dit week in week uit. Het resultaat is ernaar en daar mogen ze beslist trots 
op zijn. Helaas moest de heer J. van Westing wegens werkzaamheden zijn taak neerleggen. De 
heer H. Van der Steen word bereid gevonden met het nieuwe seizoen deze over te nemen. 
Aan deze omzet hebben nog enige in LENS welbekende heren hun medewerking verleend, doch 
op verzoek van hen zullen wij de namen laten voor wat ze zijn. 
In ieder geval onze hartelijke dank, heren!!! 
Ook nu weer werden deze voornoemde heren na hun ronde op vrijdagavond goed verzorgd door 
een drietal donatrices, hetgeen door hen zeer geapprecieerd werd. 
Gezien de huidige gang van zaken geloven wij niet volgend jaar een hogere score te kunnen 
behalen, maar weest U ervan overtuigd, dat niets zal worden nagelaten om te trachten in ieder 
geval ongeveer dezelfde omzet te behalen. 
 
Toto-Sekretariaat, 
J.J.M. Jager 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


